

**JABATAN PELESENAN
MAJLIS BANDARAYA IPOH****BORANG PERMOHONAN LESEN IKLAN SEMENTARA (SEPANDUK / GEGANTUNG)
DI DALAM RIZAB JALAN DAN PETAK LETAK KERETA
UNDANG-UNDANG KECIL IKLAN (MBI) 2013**

(DI ISI OLEH PEMOHON)-BORANG INI HENDAKLAH DIKEMUKAKAN 3 HARI SEBELUM DARI TARIKH PERMOHONAN PERMIT

A MAKLUMAT PEMILIK IKLAN						
NAMA PENUH (PEMILIK SYARIKAT)						
NO. KAD PENGENALAN					NO. TELEFON	
NAMA PERNIAGAAN (MENGIKUT SSM)						
ALAMAT						
A MAKLUMAT IKLAN						
JENIS IKLAN	GEGANTUNG 2.5'x 6' (MAX) BILANGAN :	SEPANDUK SAIZ 4' x 20' (MAX) BILANGAN :	SEPANDUK SAIZ 30' x 30' (MAX) BILANGAN :	LAIN-LAIN (PAPAN IKLAN KECIL, TANDA ARAH, IKLAN DINDING, POSTER, BELON KEMBUNG, PANJI-PANJI DLL)		
NAMA TAJUK IKLAN						
TEMPOH PERMIT	DARI		HINGGA		JUMLAH HARI	
C LOKASI IKLAN DIPAMERKAN (SILA GUNAKAN LAMPIRAN JIKA RUANG TIDAK MENCUKUPI)						
NO	NAMA JALAN	JUMLAH IKLAN	NO	NAMA JALAN	JUMLAH IKLAN	
1			6			
2			7			
3			8			
4			9			
5			10			
PERHATIAN :		SILA KEMUKAKAN SALINAN DOKUMEN SEPERTI BERIKUT :				
1	GAMBAR / VISUAL IKLAN SAIZ A4					
2	SIJIL PENGESAHAN DARIPADA DEWAN BAHASA DAN PUSTAKA					
3	SALINAN KAD PENGENALAN DAN SSM					
KADAR BAYARAN LESEN / CAGARAN						
JENIS IKLAN & SAIZ		LESEN (SETIAP SATU / SEHARI)	CAGARAN (BILANGAN UNIT)	BAYARAN		
GEGANTUNG (BUNTING)-MAKSIMA 2 ½' x 6'		RM 2.00	1-10 UNIT	RM 100.00		
SEPANDUK (BANNER)-MAKSIMA 4' x 20'		RM 3.00	11-50 UNIT	RM 500.00		
			51-100 UNIT	RM 1,000.00		
SEPANDUK SAIZ-MAKSIMA 30' x 30'		RM 20.00	101-1,000 UNIT	RM 2,000.00		
PAPAN IKLAN KECIL / TUNJUK ARAH MAX 3' x 4'		RM 5.00-RM 20.00	1,000 UNIT KE ATAS	RM 3,000.00		
BAYARAN PELEKAT / STIKER-SEMUA SAIZ		RM 2.00				
SEBARANG PEMALSUAN DOKUMEN KERAJAAN AKAN DIKENAKAN TINDAKAN UNDANG-UNDANG						

SYARAT-SYARAT

1	PENGUNAAN BAHASA MALAYSIA ADALAH WAJIB DAN DIUTAMAKAN. KEDUDUKAN BAHASA MALAYSIA PERLU LEBIH TINGGI DAN TULISANNYA LEBIH BESAR DARIPADA LAIN-LAIN BAHASA (JIKA DIGUNAKAN BERSAMA)
2	PERMOHONAN YANG BERKAITAN DENGAN IKLAN ROKOK DAN MINUMAN KERAS ADALAH TIDAK DIBENARKAN.
3	IKLAN YANG MENDAPAT KELULUSAN ADALAH MESTILAH :-
	<ul style="list-style-type: none"> i) TIDAK DIGANTUNG MERENTANGI / MELINTASI MANA-MANA JALAN; ii) TIDAK MENGHALANG PANDANGAN LALULINTAS; iii) TIDAK DIPASANG DI BULATAN JALANRAYA, TIANG BANGUNAN / LAMPU ISYARAT, BANGUNAN KERAJAAN JALAN-JALAN PROTOKOL; iv) MENDAPAT KEBENARAN PEMILIK PREMIS SEKIRANYA IKLAN DIPASANG DIPREMIS PERSENDIRIAN.
4	PEMASANGAN IKLAN ADALAH MENGIKUT JUMLAH BILANGAN DAN LOKASI YANG DILULUSKAN MAJLIS SAHAJA.
5	PEMASANGAN IKLAN ADALAH MENGIKUT GAMBAR LAKARAN DAN SAIZ YANG DILULUSKAN MAJLIS SAHAJA.
6	PELEKAT PERMIT HENDAKLAH DITAMPAL DI BAHAGIAN BAWAH, PENJURU KIRI / KANAN IKLAN SAHAJA.
7	MAJLIS TIDAK BERTANGGUNGJAWAB ATAS SEBARANG KEHILANGAN / KEROSAKAN IKLAN ATAU PELEKAT DI DALAM TEMPOH PERMIT.
8	MAJLIS BOLEH MENGARAH DITURUNKAN MANA-MANA IKLAN SERTA MANA-MANA STRUKTUR YANG DIDIRIKAN KHAS UNTUK IKLAN ITU, YANG TIDAK MEMATUHI UNDANG-UNDANG KECIL IKLAN (MBI) 2013 SERTA PINDAAN-PINDAAN DAN SYARAT-SYARAT BERKENAAN. TIADA PAMPASAN BOLEH DITUNTUT DARI MAJLIS BAGI PEMBATALAN PERMIT TERSEBUT.
9	IKLAN-IKLAN YANG MELANGGAR MANA-MANA UNDANG-UNDANG KECIL IKLAN (MBI) 2013 SERTA PINDAAN-PINDAAN DAN SYARAT-SYARAT BERKENAAN, AKAN DITURUNKAN DAN DILUPUSKAN SEMUA IKLAN TANPA SEBARANG NOTIS.
10	PEMOHON DIKENDAKI MEMBAYAR WANG CAGARAN MENGIKUT KADAR YANG TELAH DITETAPKAN.
11	PERMOHONAN INI BOLEH TERTANGGUH SEKIRANYA TUAN / PUAN MEMPUNYAI APA-APA TUNGGAKAN BIL / KOMPAUN MBI.

PENTING

PERIHAL TUNTUTAN WANG CAGARAN

A

PEMOHON HENDAKLAH MEMASTIKAN SEMUA IKLAN YANG DIPASANG TELAH DITURUNKAN DENGAN SEMPURNA SEBELUM MENGEMUKAKAN BORANG TUNTUTAN WANG CAGARAN YANG LENGKAP BESERTA DOKUMEN-DOKUMEN SOKONGAN DALAM TEMPOH (3) HARI DARI TARIKH TAMAT TEMPOH PERMIT IKLAN.

B

KEGAGALAN PEMOHON MEMATUHI PERKARA (A) DI ATAS DAN MANA-MANA PERUNTUKAN UNDANG-UNDANG KECIL IKLAN (MBI) 2013 SERTA PINDAAN-PINDAAN DAN SYARAT-SYARAT BERKENAAN IKLAN SEMENTARA INI, MAKA WANG CAGARAN TERSEBUT TIDAK AKAN DIKEMBALIKAN DAN DIMASUKKAN KE DALAM AKAUN PIHAK MAJLIS TANPA SEBARANG NOTIS.

SAYA

(NAMA PENUH)

(NO. KAD PENGENALAN)

YANG BERTANDATANGAN SEPERTI DI BAWAH DENGAN INI MENGAKU SEBAGAI ORANG YANG MENGEMUKAKAN BUTIR-BUTIR YANG SAH SEPERTI DI ATAS, TELAH MEMAHAMI DAN AKAN MEMATUHI SEGALA SYARAT-SYARAT, PINDAAN ATAU SEKATAN-SEKATAN YANG TELAH DITETAPKAN OLEH PIHAK MAJLIS. SEKIRANYA PELANGGARAN SYARAT-SYARAT INI TELAH DILAKUKAN OLEH SAYA DAN/ATAU WAKIL SAYA DAN/ATAU AGEN, MAKA PIHAK MAJLIS BERHAK MEMBATALKAN PERMIT YANG TELAH DILULUSKAN PADA BILA-BILA MASA TANPA MEMBERI APA-APA SEBAB DAN NOTIS SERTA JUGA BOLEH MENYERAHKAN/MELAKSANAKAN APA-APA TINDAKAN UNDANG-UNDANG YANG BERKAITAN TERMASUKLAH DENDA BAGI KESALAHAN TERSEBUT. **SAYA JUGA BERSETUJU SEKIRANYA WANG CAGARAN TIDAK DITUNTUT DALAM TEMPOH 3 HARI TERMASUK MANA-MANA WANG CAGARAN IKLAN YANG TERDAHULU, MAKA WANG CAGARAN TERSEBUT AKAN DIMASUKKAN KE DALAM AKAUN MAJLIS SEBAGAI HASIL.**

TANDATANGAN PEMOHON / COP SYARIKAT

TARIKH

ULASAN [PPPL / PPKP]

DISOKONG (JUMLAH PERMIT RM _____)

TIDAK DISOKONG

TANDATANGAN PEGAWAI

TARIKH

KELULUSAN (PPL)

TOLAK

LULUS

TANDATANGAN PEGAWAI

TARIKH